
Protokół Nr 234
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 2 sierpnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• wiz Skarbnika Powiatu - Pani Wioletta Turalska,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 231 oraz Nr 232 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza

się środki otrzymane według algorytmu z Państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o przyzname

dodatkowych środków finansowych w kwocie 20 000 zł

z przeznaczeniem na remont dachu,

b) I Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o zwiększenie środków

finansowych w kwocie 27 000 zł na cele związane z zatrudnieniem na

zastępstwo pracownika na stanowisku woźnego.

5. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2022 roku.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.
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W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty w

wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 231 oraz Nr 232 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad. 3

a) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu

dotyczący zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które

przeznacza się środki otrzymane według algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022 rok.

Poinformowała, że w związku ze zwrotem kosztów wyposażenia stanowisk

pracy dla osób niepełnosprawnych zachodzi pilna potrzeba przesunięcia

środków finansowych pomiędzy zadaniami dotyczącymi rehabilitacji

zawodowej, przesunięcia środków finansowych z zakresu rehabilitacji

zawodowej na zadania dotyczące rehabilitacji społecznej oraz

ustanowienia nowego planu finansowego wykorzystania środkówPFRON.

Zaproponowała następujące zmiany:

z zadania - zwrot wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy dla osób

niepełnosprawnych poszukujących pracy w kwocie 750 zł

na zadanie - finansowanie kosztów szkoleń organizowanych przez

kierownika Powiatowego Urzędu Pracy,

z zadania zwrot kosztów wyposażenia stanowisk pracy dla osób

niepełnosprawnych w kwocie 100 000 zł orazjednorazowe dofinansowanie

rozpoczęcia działalności gospodarczej w kwocie 40 000 zł

na zadanie dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych

w turnusach rehabilitacyjnych w kwocie 40 000 zł oraz dofinansowanie

likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych

w kwocie 100000 zł.

Oznajmiła, że w związku z potrzebą efektywnego wydatkowania

środków PFRON podjęcie uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej

sprawie jest pilne.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

b) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawiła projekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022

rok. Oznajmiła, że proponowana zmiana dotyczy środków finansowych

w kwocie 40 000 zł z tytułu dotacji przeznaczonej na dofinansowanie

bieżącej działalności KP PSP tj. na zakup materiałów wyposażenia, energii

elektrycznej i gazu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

Biorąc pod uwagę potrzebę dokonania zmian w planie wykorzystania

środków PFRON Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczącego Rady

Powiatu z wnioskiem o zwołanie sesji Rady Powiatu. Ponadto Zarząd postanowił

zaproponowaćRadzie do rozpatrzenia projekty uchwał w sprawach:

,/ wyrażeniazgody na przystąpienie przez Zespół SzkółPonadpodstawowych

lm. Stanisława Staszica w Stąporkowie do Programu Erasmus

+Akredytacja Akcja 1 Mobilność uczniów i kadry w ramach sektora

Kształcenie i Szkolenia zawodowe dotyczące projektu nr 2022-1-PLOl

KA121-VET-000054967,

,/ wyrażeniazgody na przystąpienie przez Zespół SzkółPonadpodstawowych

nr 3 w Końskich do Programu Erasmus +Akredytacja Akcja 1 Mobilność

uczniów i kadry w ramach sektora Kształcenie i Szkolenia zawodowe

dotyczące projektu nr 2022-1-PLOl-KA121-VET-000054967,

,/ zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Ad. 4

a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiławniosek II Liceum Ogólnokształcącego

o przyznanie dodatkowych środków finansowych w kwocie 20 000 zł

z przeznaczeniem na remont dachu. Poinformowała, że dokonała oględzin

dachu i na ok. 200m2
, na łączeniach papy występują luki, przez które

3



w czasie deszczu leje się woda. Ponadto przy kominach należy wykonać

obróbki blacharskie. Podkreśliła, że skończył się już okres gwarancji na

roboty związane z pokryciem dachu. W trakcie okresu gwarancji były

wykonywane poprawki robót. Wykonawca wycenił w/w prace na kwotę

ok. 20 000 zł brutto. Zaznaczyła, że będzie prowadziła rozmowy

z wykonawcą na temat obniżenia w/w kwoty.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, jakie prace były

wykonywane w ramach gwarancji.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek odpowiedziała,że podklejanie papy oraz obróbki komina, ale

bez wykonania podkuwania komina. Dodała, że naprawy gwarancyjne nie

przyniosły oczekiwanych rezultatów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy powiat posiada wolne

środki finansowe na ten cel.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oświadczył, że wykonanie

naprawy dachu szkoły jest konieczne. Jeżeli brakuje środków na rezerwie

oświatowej należy przesunąć je z zadań promocji.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska odpowiedziała, że na rezerwie

na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą znajduje się kwota 18 000 zł.

Ostatecznie Zarząd przyznał kwotę 15 000 zł na wykonanie prac

związanych z naprawą dachu budynku II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich z rezerwy oświatowej. Zarząd polecił uwzględnić w/w kwotę

w przygotowanym na dzisiejsze posiedzenie projekcie uchwały Zarządu

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok.

b) Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek I Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich w sprawie zwiększenia środków w kwocie 27 000 zł

z przeznaczeniem na cele związane z zatrudnieniem. Decyzja Zarządu

podyktowana była brakiem środków na rezerwie przeznaczonej na oświatę

i edukacyjną opiekę wychowawczą. Zarząd uznał, że w przypadku
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wygenerowania oszczędności na działalności bieżącej ponownie rozpatrzy

wniosek szkoły w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Oznajmiła, że projekt uwzględnia, zgodnie z decyzją Zarządu kwotę 60000 zł dla

Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich z przeznaczeniem na wynagrodzenia

i pochodne wynagrodzeń oraz kwotę 15 000 zł dla II Liceum Ogólnokształcącego

w Końskich na wykonanie naprawy dachu budynku szkoły.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 103/2022 w przedmiotowej

sprawie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 840 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

..... .............~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Dariusz Banasik

.... ...... ..a ..
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